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HE

Prima weg om de eilanden te vragen om een sueltestrategie aan te leveren, knelpunien etc. en de aantallen te vragen.

Moeten idd proberen om volgende week de zaak in beweging te krijgen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEEJEM @minvwsnl>
Datum: vrijdag 11 dec. 2020 9:50 AM

Kopie: A. A. @minvws.nl>

Onderwerp: Overleg sneltesten

+EEE

Bijgevoegd het verslag dat|EIEEl en ik geschreven hebben na ons overleg over sneltesten met de zes eilanden.

Tijdens het overleg bleek zoals verwacht dat Aruba, Bonaire, Curacao en Sint Maarten met name geinteresseerd zijn in

asymptomatisch testen. Dat geldt voor toeristen, maar ook bijvoorbeeld voor nauwe contacten die uit het bron- en

contactonderzoek naar voren komen en voor essentiele beroepen. Ik denk dat het goed is dat we nog eens kijken naar de

mogelijkheden nu de test van Abbott gevalideerd lijkt te zijn voor asymptomatisch testen. Wellicht kunnen we het hier nog eens

goed met het RIVM over hebben.

Asymptomatische screening van toeristen is zoals eerder besproken geen optie via deze route, maar het beschikbaar maken van

sneltesten voor zorg-, verpleeg-, politie- en onderwijspersoneel (met klachten) dient een groot maatschappelijk belang. Zij zullen

hier in ENL ook toegang hebben tot sneltesten in de XL teststraat.Tot nu toe zou dat alleen met klachten zijn, maar nu de validatie

rond is zou het mogelijk kunnen zijn dat ENL ook asymptomatisch gaat testen bij essentiele beroepen.

Saba en Statia hebben andere wensen omdat zij in een heel andere situatie zitten. Ook voor hen denk ik dat het goed is om intern

te bespreken wat er mogelijk zou zijn. Het is dan wel belangrijk dat we de verschillende wensen op papier van de eilanden

ontvangen.

Als actiepunt stellen wij daarom het volgende voor:

eo Voor de eerste bestelling ontvangt VWS graag op uiterlijk woensdag 16 december per mail een toelichting van de

gewenste snelteststrategie op ieder eiland. Een voorbeeld hiervan is bijgevoegd voor Saba (onderaan dit verslag). VWS

ontvangt daarbij ook graag een schatting van het benodigde aantal sneltesten per maand per eiland en eventuele te

verwachten knelpunten, zoals afnamecapaciteit.

BEEZ or Saba heeft laten weten dat als de door hem (in het verslag) genoemde strategie niet binnen het bereik van de door VWS

geleverde sneltesten valt (alleen symptomatisch gebruik binnen zorginstellingen), Saba graag wil proberen om met eigen budget

een paar honderd antigeentesten te kopen. Hij vreest echter achteraan de rij te staan vanwege de kleine bestelling. Een

tussenoplossing zou kunnen zijn om de bestelling via het LCH te laten lopen, maar dat de rekening vervolgens wel door Saba

betaald wordt. lets om mee te nemen in de overweging.

Om vervolgstappen te kunnen nemen heeft gevraagd of VWS op uiterlijk 18 december duidelijkheid kan verstrekken over wat
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er wel en niet mogelijk is.

Groet,


